

主旨: HKUST Staff Association news 25 April 2016 香港科技大學教職員會會訊 (2016年4月25日)

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 25/4/2016 12:11

到: <staff-association-news-list@ust.hk>



HKUST Staff Association News – 25 Apr. 2016

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

- Summer newspaper subscriptions
- Lunch Talk: How to help teenagers live happily under pressures and stresses
- Campus News: SIGHT: Call for donation of used smartphones and tablets for Cambodia

1. Summer newspaper subscription for staff and students

Both Ming Pao and HKET will **not** be delivered to campus this summer. Colleagues may subscribe individually and pick up the newspaper at designated 7-11. For details, please see the [Chinese](#) pdf files below:

Ming Pao:

http://staff.ust.hk/news/summer_MingPao.pdf

HKET:

<http://mkt2.hket.com/sch/summer16/edm/>

2. Lunch Talk: How to help teenagers live happily under pressures and stresses

Speaker: Dr. Alex Ip, Chief Executive, Hong Kong Industrial Evangelistic Fellowship

Date: Wed, 4 May 2016

Time: 1:10 - 2pm

Venue: LTG

Language: Cantonese

Please refer to the [Chinese](#) version below for details.

3. Campus News:

SIGHT: Call for donation of used smartphone and tablets for Cambodia

EasyMed from SIGHT (*Student Innovation for Global Health Technology*) is in need of second-hand smartphone for their Electronic Health Record mobile app!

EasyMed helps medical team to update and access patients' health records through Internet-free network. Last year, this project was well-received by One2One Charitable Trust medical clinic in Phnom Penh Cambodia. SIGHT is going to Cambodia again in June 2016 with an updated Electronic Health Record mobile platform.

The team greatly needs your help in donating second-hand smartphone and tablets in order to implement this meaningful project. All donated smartphones will be given to the medical team in Cambodia for continuous use of EasyMed.

By donating to this project, you will ultimately help two of United Nation's Sustainable Development Goals: (1) increasing Good Health through improved medical record that enhances healthcare treatment; (2) Responsible Consumption and Production by reducing electronic waste and redirecting its use towards needy communities in Cambodia.

When to Donate:

Now to 15 May 2016

How to Donate:

If you are interested in donating, please kindly fill in this form:

<http://goo.gl/forms/rJaZj2jMwk>

SIGHT will contact you to arrange the pick up time.

Inquiries: Chrysilla 56 000 878 / achrysilla@connect.ust.hk

SIGHT: sight@ust.hk

HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

科大教職員會會訊



親愛的同事們:

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下新信息:

- 暑期訂閱明報及經濟日報優惠計劃
- 午間講座：窗外有晴天 5月4日（星期三）
- 捐獻二手手提電話和平板電腦，幫助柬埔寨

1. 暑期訂報優惠計劃

暑假期間(7月1日-8月31日)明報及經濟日報會暫停派到科大，如同事暑假想訂閱這兩種報紙，可以參加個人明報學生版換報計劃，自選就近 7-11 或 OK便利店,每日憑卡取報。詳情及訂閱表格:

明報:

http://staff.ust.hk/news/summer_MingPao.pdf

經濟日報:

<http://mkt2.hket.com/sch/summer16/edm/>

2. 午間講座：窗外有晴天

父母心態一般都「望子成龍」，加上社會鼓吹「競爭文化」，連幼童都要「贏在起跑線」。今天青少年人面對多方面的困難和壓力——學習、家庭、成長、人際關係等等。我們作父母、師長的，如何守護我們的下一代?怎樣對抗這些扭曲的價值觀?

日期：2016年5月4日（星期三）

時間：1時10分至2時

地點：LTG

語言：廣東話

費用全免，歡迎所有人士出席(不需預先登記)

講者：葉漢浩博士

講者簡介：葉博士現時擔任工業福音團契總幹事。港大經濟系畢業後，從事教育工作十三年，期間經歷很多失敗，從中學習如何實踐基督精神，不以標籤看學生。後來他攻讀神道學碩士及新約博士，期間與新福事工協會同工一同創立關懷貧窮學校，擔任義務校長，推動關懷貧窮教育。著作：尋找豐盛生命；看見鄰舍、看見使命。

查詢: 科大教職員基督徒團契 staffcf@ust.hk

3. 校園消息:

視野無界(SIGHT)：捐獻二手手提電話和平板電腦，幫助柬埔寨。

視野無界項目組EasyMed需要二手手提電話來完善電子健康紀錄軟件的設計。

EasyMed幫助醫療組織實現無網絡更新病人的健康紀錄。去年，這個項目已經在柬埔寨金邊順利實施，並且得到了一個名為Charitable Trust的醫療診所的支持。今年六月，他們將再次往柬埔寨，更新電子健康紀錄移動平台。

他們的團隊非常需要您捐獻二手手提電話和平板電腦，所有二手手提電話將用於柬埔寨的醫療團隊以幫助EasyMed項目的後續實施。

您的捐獻還可幫助實現聯合國可持續發展的兩個重要目標：(一)完善醫療紀錄有助於提高健康水平，(二)通過重複使用電子廢料來促進負責任的生產和消費。

時間：

即日起至2016年5月15日

怎樣捐獻：

如果您對捐獻感興趣，請填以下表格：<http://goo.gl/forms/tJaZj2jMwk>

他們會電您商議交收時間。

如有疑問，請電：Chryzilla 56 000 878 / achryzilla@connect.ust.hk

SIGHT: sight@ust.hk

香港科技大學教職員協會

2016年4月25日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>